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NAŠE ZNAČKA VYŘIZUJE MÍSTO / DATUM
PM-5832/2023/5504 Ing. Barbora Pavlasová Brno / 1. 2. 2023

zakazky@pmo.cz

Vysvětlení zadávací dokumentace č. 1 – „Svitava, ř. km 54,775 – 55,545, Svitávka 
revitalizace toku“

Vážení dodavatelé, 

Povodí Moravy, s.p., IČO: 708 90 013, se sídlem Brno, Dřevařská 932/11, PSČ 602 00, jako zadavatel 
veřejné zakázky s názvem „Svitava, ř. km 54,775 – 55,545, Svitávka revitalizace toku“ obdržel 
žádost dodavatele o vysvětlení zadávací dokumentace vztahující se k předmětné veřejné zakázce. 

Dotaz č. 1
Předpokládá investor návrh a realizaci přeložek inženýrských sítí? Z dostupných podkladů vyplývá, že 
jediná inženýrská síť v řešeném území je nadzemní vedení VN. Potřeba překládání podpěr VN se 
nám po prostudování vstupních podkladů nejeví jako nutná.

Odpověď:
Součástí projektové dokumentace bude prověření nutnosti přeložek inženýrských sítí, nicméně 
nutnost realizace přeložek inženýrských sítí zadavatel nepředpokládá.

Dotaz č. 2
Předpokládá investor zásah do výustního objektu z ČOV? Pokud ano, jakého rozsahu?

Odpověď:
Zásah do výustního objektu ČOV zadavatel nepředpokládá, řešený úsek začíná až pod ČOV.

Dotaz č. 3
Co je důvodem nutnosti řešení biologického hodnocení? Předpokládá se jeho řešení pouze v jarním 
aspektu? V jiném případě by nebylo možné dodržet investorem stanovené termíny.

Odpověď:
Zadavatel předpokládá komplexní spolupráci biologického hodnotitele na optimálním návrhu 
revitalizace toku, přičemž jarní aspekt bere jako stěžejní, s možným ověřením navržených opatření 
následně i v letním aspektu, pokud to bude považovat za důležité. Nicméně vzhledem k charakteru 
území a dostupným informacím nepředpokládáme nutnost delšího časového úseku pro účely 
biologického hodnocení.
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Dotaz č. 4
Má být součástí dokumentace řešení souhlasů vlastníků a uživatelů okolních pozemků pro přístup 
stavby, nebo se předpokládá přístup po pozemcích, se kterými hospodaří PMO?

Odpověď:
Zadavatel předpokládá realizaci stavby po pozemcích zadavatele a obce. Souhlasy vlastníků a 
uživatelů bude projektant řešit pouze v bezprostřední blízkosti od komunikace po stavbu a následně 
dle případných požadavků úřadu pro účely vydání stavebního povolení stavby.

Toto doplnění zadávací dokumentace bude uveřejněno na profilu zadavatele.

S pozdravem

Ing. Tomáš Bělaška
investiční ředitel Povodí Moravy, s.p.

podepsáno elektronicky
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